

# DAY 1 SINGAPORE > HOBART

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to **Hobart**.

### DAY 2 HOBART

#### (MEALS ON BOARD / L / WESTERN D)

Upon arrival, prepare your tummy for a procession of tasty treats and begin your visit to **Barilla Bay Oyster Farm**. Learn about its fascinating farming process and taste the freshness of these succulent oysters at the end of your guided tour. Embark on a city tour of Hobart thereafter and drive past some heritage homes in **Battery Point**. Return to Hobart this evening to enjoy your dinner in hotel.

# DAY 3 HOBART - CLAREMONT - BICHENO - ST HELENS (B / WESTERN D)

This morning head to **Sorell Fruit Farm** and have a chance at fruit picking and sampling of fruit wines during spring and summer season. Continue to **St Helens**, largest north-east coastal town with insanely white beaches pounded by turquoise waves for your overnight stay. Drive to **Bicheno** and experience a **twilight penguin tour** where you can witness fairy penguins embarking on their daily ritual of returning ashore to their burrows

Note: Sorell Fruit Farm open October to May; closed during winter months of June to September.

#### DAY 4 ST HELENS – TAMAR VALLEY – LAUNCESTON (B/D)

Depart St Helens for Launceston and stop enroute at Bridestowe Lavender Estate to shop for a wide range of lavender-based products and souvenirs. Travel north to Beauty Point for a guided tour of Seahorse World, discover its reproduction process where males give birth, watch the breeding program and come faceto-face with various marine lives in the touchpool. Proceed afterwards to Platypus House, a unique attraction and only venue in Tasmania where visitors may watch platypuses in an indoor setting. Travel through the outskirts of Launceston to picturesque Tamar Valley and make a quick stop at the town of Grindelwald, a Swiss village replica.

### DAY 5 LAUNCESTON - CRADLE MOUNTAIN (B / WESTERN D)

Today, drive west to 41 Degrees South Tasmania to begin your salmon farm tour and savour its delicacies. Continue to The Honey Farm and sample a wide variety of locally produced honey including Tasmania's famous leatherwood honey and manuka, known to have healing properties. Meet the famous Tasmanian devil and other native wildlife at Trowunna Wildlife Park before continuing on to Cradle Mountain to admire the spectacular views reflected on the dark waters of Dove Lake and spend an overnight in this serene wilderness destination.

# DAY 6 CRADLE MOUNTAIN – LAUNCESTON (B / FAREWELL D)

Àfter breakfast, leave Cradle Mountain Launceston and stop by Sheffield, aka the Town of Murals. Visit House of Anvers Chocolate Factory to discover how chocolates are made and sample these produce. Next, visit Ashgrove Cheese to learn more about this well-loved dairy product and have a sneak peek through the viewing window to learn how these cheeses are made using traditional techniques with modern methods. Enjoy the tasting session to savor various types of cheese including the chili delectable cheese. Then, continue Tasmanian Gourmet Sauce Company to watch a sauce pairing demonstration and taste some award winning jams and chutneys. Afterwards, visit the tranquil Cataract Gorge Reserve, a beautiful natural amphitheater located in the heart of Launceston. This evening, partake in an optional 308-metre long chairlift ride at your own expense then enjoy a farewell dinner this evening.

# Day 7

#### LAUNCESTON - MELBOURNE (B\*)

Depart Launceston for Melbourne by domestic flight and spend the rest of day at leisure.

# DAY 8 MELBOURNE → SINGAPORE (B\* / MEALS ON BOARD)

If time permits, you can do some last—minute shopping before transfer to the airport for your flight home.

\*Note: Boxed breakfast will be provided if you are taking an early morning flight

#### Remarks:

- Due to seasonal/weather subjective conditions of this itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction/transport should state be unavailable.
- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.



☎ 6533 1722 #02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX

www.hongthai.com.sg enquiries@hongthai.com.sg



# Day 1

### 新加坡 ナ 霍巴特

集合于新加坡樟宜机场,搭乘班机飞往霍巴特。

#### DAY 2

# 霍巴特 (机上用餐/午/西式晚餐)

抵达后,准备享受美味佳肴,开始**巴里拉湾生蚝养殖场**之旅。了解更多关于生蚝的有趣处理过程并品尝新鲜生蚝。接着,途径**百特立角**的高尚住宅区,仍可见到 19 世纪维多利亚式建筑和乔治亚式的宅邸。返回霍巴特入住及享用晚餐。

#### DAY 3

# 霍巴特 - 克莱蒙特 - 比切诺 - 圣海伦斯

#### (早/西式晚餐)

早餐后,前往**索雷尔水果农场**。在春、夏天会有机会亲手 采摘水果与品尝**水果酒**。续程前往东北区最大的沿海城市 **圣海伦斯**,被白色沙滩及被薄荷绿色的海所围绕着的城 市。之后,前往**比切诺**,体验一场**暮光之城企鹅之旅**,可 以看见企鹅日常往返岸上到洞穴的过程。

注: 索雷尔水果农场在 10 月至 5 月开放,而 6 月至 9 月的冬季关闭。

#### DAY 4

# 圣海伦斯 - 塔玛谷 - 朗塞斯顿 (早/晚餐)

今早,前往圣海伦斯的**朗塞斯顿**,经停在**布里迪斯托薰衣草庄园**购买各种薰衣草为主的产品及纪念品。向北部的**美丽角**行驶,参观**海马世界**,探索雄性生育的繁殖过程并可以到触摸池去接触各种水族动物。之后,前往**鸭嘴兽之家**,这是一个独特的景点, 也是塔斯马尼亚唯一为鸭嘴兽而设的中心。途径风景如画的**塔玛谷**, 以及相似极具魅力的瑞士**格林德瓦**村,有种让人有留在这里定居的衝动。前往**朗塞斯顿**办理酒店入住。

#### Day 5

## 朗塞斯顿 - 揺篮山 (早/西式晚餐)

今天,向西边行驶至 41 度南塔斯马尼亚岛,并参观三文鱼养殖场与品尝新鲜三文鱼。继续前往养蜂场品尝各种当地生产的蜂蜜,包括塔斯马尼亚着名的皮革蜂蜜和麦卢卡,具有治疗功效。接着,在 Trowunna 野生动物园可以看见着名的塔斯马尼亚恶魔和其他当地野生动物。在前往摇篮山前,可欣赏壮观黑暗水阔景色的鸽湖,并享受再这宁静的深山里过夜。

#### DAY 6

# 摇篮山 – 朗塞斯顿 (早/欢送晚餐)

早餐后,经停**莎菲镇**,即壁画之城。参观**安饽诗巧克力屋**,了解如何制作巧克力并品尝这些产品。接着去**爱克斯乳酪厂**,了解更多资讯及透过观察窗窥视这些奶酪是如何使用传统技术和现代方法制作过程。此外,也有机会品尝各种美味的奶酪。然后,继续前往**塔斯马尼亚美食酱公司**进行酱汁配对示范,以及品尝一些获奖的果酱和酸辣酱。之后,参观卡塔赖特峡谷保留区。可以乘坐世界最长的单椅吊车从高处观赏美丽的风景(自费)。晚上,享用一场**欢送晚宴**。

#### DAY 7

# 朗塞斯顿 - 墨尔本 (早餐\*)

乘坐国内航班离开朗塞斯顿前往**墨尔本**,抵达后,自由活动。

#### DAY 8

# 墨尔本+新加坡 (早\*/机上用餐)

如果时间允许,您可自由活动至集合时间,送往机场乘 坐飞机返回温暖家园,**康泰旅行社**祝你有个愉快的旅 程。

\*注:在搭乘早晨航班的情况下,将会安排盒装早餐,而不是酒店的早餐。

Updated JUN'19

- 注:\* 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。
  - \* 行程顺序如有更改,恕不预先告知。

- 重大活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
- 中文行程若出现出入,将以英文版本为依据。



6533 1722 #02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX www.hongthai.com.sg enquiries@hongthai.com.sg